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Abstract (en)
The comparator circuit has a differential stage (D) forming a component of a cascade circuit (L,D,S,G) which has on one side of the differential stage
a load stage (L) with load transistors (MN1,MP2) and on the other side a negative feed back stage (G). A reference voltage is applied both to the
control electrode of a first load transistor (MN1), which has a high impedance input and supplies the voltage to be compared, and to the control
electrode of a second load transistor (MP2). The first transistor represents a constant load impedance and a third load transistor (MP2) is connected
in parallel with the second transistor which is switched on or off depending on signals from the comparator circuit. The result is that a further load
impedance is either connected or not connected in parallel with the second transistor.

Abstract (de)
Hysteresebehaftete Komparatorschaltung, die zur praktisch leistungslosen Erfassung des einem Vergleich zu unterziehenden Spannungswertes eine
Differenzstufe (D) verwendet, die einen Endes Lasttransistoren (MN1, MP1) und anderen Endes eine Gegenkopplungsstufe (G) und vorzugsweise
eine Stromspiegelstufe (S) verwendet. Der Steuerelektrode des einen Lasttransistors (MN1) wird die dem Vergleich zuzuführende Spannung
geliefert. Der Steuerelektrode des anderen Lasttransistors (MP1) wird eine Referenzspannung zugeführt, aufgrund welcher dieser Lasttransistor
(MP1) eine konstante Lastimpedanz darstellt. Dem zweiten Lasttransistor (MP1) ist ein dritter Lasttransistor (MP2) parallel geschaltet, der in
Abhängigkeit von dem Ausgangssignal des Komparators leitet oder sperrt, so daß der Impedanz des zweiten Lasttransistors (MP1) in Abhängigkeit
vom Ausgangssignal des Komparators eine weitere Lastimpedanz parallel geschaltet wird oder nicht. <IMAGE>
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